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Boligudvalget har i brev af 10. december 2020 stillet mig følgende spørgsmål 

(BOU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Heidi Bank (V). 

Spørgsmål 33:  

Vil ministeren redegøre for, hvor mange ressourcer hver kommune bruger på 

sagsbehandlingstiderne i huslejenævnene pr. 1. december 2020 – opgjort både 

som antal årsværk og i kroner og øre samt opgjort samlet set og som ressour-

cerne pr. indbygger i den pågældende kommune? 

 

Svar: 

Jeg har indhentet svarbidrag fra Trafik-, Bygge- og Boligstyrelsen, der oplyser 

følgende, som jeg kan henholde mig til: 

”Trafik-, Bygge- og Boligstyrelsen har ikke de ønskede oplysninger, og er ikke 

bekendt med andre kilder, der rummer de ønskede oplysninger.  

 

Af besvarelsen af BOU alm. del spm. 5 (2019-2020) fremgår, at den kommu-

nale kontoplan ikke stiller krav om særskilt gruppering af udgifter og indtægter 

vedrørende huslejenævnene.  

 

På baggrund af ovenstående er det derfor ikke muligt at besvare det stillede 

spørgsmål”. 
 

 

Med venlig hilsen  

 

 

Kaare Dybvad Bek 

 

Boligudvalget 2020-21
BOU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 33 

Offentligt


